

## **PDS STARTALK 2019 Required Supplementary Application Materials**

*Instructions: Submit a video responding to the following 4 interview questions, 5 minutes (or less) per question. This video may be recorded on any device using any software. If the file size of the video is too large for email, please provide us with a link to access it by some other means (Google Drive, private YouTube etc). The responses can be in English or Chinese.*

- Question 1** In your opinion, what makes an ideal Chinese teacher? Why?  
您觉得理想中的中文教师应该具备哪些条件？请详细说明理由。
- What is the worst thing that you could imagine happening in your Chinese classroom as a teacher? How would you handle this situation?
- Question 2** 您觉得在课堂教学进行中，可能面临的最困难的状况是什么？您会如何解决这个困境？请详细说明。
- What would you do if you are speaking Chinese and a student says to you “I don’t understand you! SPEAK ENGLISH!”
- Question 3** 如果在教学过程中，您以中文教授内容的时候，有学生向您反应 “I don’t understand you! SPEAK ENGLISH!” 您会如何处理这个情况？请详细说明。
- Imagine that you are teaching a class of American 5th grade students who have never learned Chinese before. Your curriculum says that you have to teach them to say what they do and do not like to eat. Please explain step-by-step how you imagine this lesson would look in your classroom. Please be as detailed as possible.
- Question 4** 请试想象您正在一个美国 5 年级课堂教授中文，这些学生从未学习过中文。依据本堂课课程大纲要求，您必须教会学生如何说明他们对食物的喜憎态度。请依您设想的教学步骤尽量详细说明您的教学内容。